
ordre del dia:                                
1er.- pla de seguiment 2011.-
2on.-aportacions al pla anual 2012 ,per decidir les actuacions i gestions 
municipals 2011 que es consideren prioritàries. votació. acords.
3er.- precs i preguntes. Cloenda 21:30.

Sóller, 15 de desembre de 2011

ACTA REUNIÓ FÒRUM ANUAL SÓLLER
S’inicia a les 20.00 hores,amb l'assistència per part de l'ajuntament del Batle Carles 
Simarro,  del  Regidor  de  Medi  Ambient  Joan  Ruiz  ,  AODL  Marta  Mercadal,els 
representants del Fòrum Ciutadà Crispina Samper i Miquel Puigròs.

Relació dels assistents:
 
• Catalina Alcover Trias
• Christiane Perrot
• Santiago Ricard
• Pilar Diart
• Jaume Servera Servera
• Marc Carriquí Alcover
• Josep Bonnin Segura
• Sandy Hemingway
• Carlos Zayas
• Pedro Crespi Martorell
• Pere J. Coll Adrover
• Catalina Esteva
• Mari Cruz Enseñat
• Ivan Murray Mas
• Josep Jansà Dubon
• Catalina Rotger Ambròs
• Brígida Vaquer Estades
• Aurora Torrens Horrach
• Llucia Trias Guillem
• Gabriel Suau Otero
• Josep Lluís Puig Nigorra

Marta Mercadal dóna la benvinguda a tots els assistents i agraeix l’assistència dels 
ciutadans i ciutadanes. Presenta a Pep Martorell de la Conselleria de Medi Ambient i 
responsable de AL21.Pren la paraula i explica que AL21 de Sóller es troba validada a 
nivell del CEIAL i que pla 2010 recull un 64% de les accions complides.
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Pel que fa el Pla de seguiment  2011,aodl explica que el compliment o l'execució ha 
estat més dificultosa pel tema del canvi de govern i ses dificultats de finançament.. De 
totes formes explica que hem tingut un reconeixement per part de la Conselleria degut 
que ha valorat molt positivament que l'Ajuntament participi en projectes europeus i el 
desenvolupament de l'administració digital .
Es pot consultar el Pla de Seguiment a la web municipal.

Pel tema que fa els ICIB s'explica que a principis d'any es penjaran a sa plan web els 
indicadors,el que s'ha fet es una labor de recollida de ses dades seguint l'estructura 
marcada  per sa Conselleria  de Medi Ambient,  i  recollint  ses dades  al  menys  dels 
darrers  tres  anys  perquè  es  vegi  un  poc  s'evolució  dels  indicadors.  Dels  30 
indicadors  ,hi  ha  un  70% fets,a  més  tal  i  com es  va  demanar  a  l'anterior  Fòrum 
s'inclou com nou indicador l'estat de l'aigua de ses fonts. Una constant  preocupació 
són les filtracions d'aigües residuals i sa contaminació.

Comença la exposició del Pla 2012:
S'ha repartit entre els assistents un esborrany del Pla 2012.
Explica  que  moltes  de  ses  “peticions”  genèriques  que  ha  sortit  a  ses  reunions  de 
barriades  s'han  recollit  al  Pla  Anual  2012,tal  com  son  es  tema  de 
neteja,circulació,aplicació de sa normativa i sancions...altres accions són continuació 
de projectes que tenien previst una execució plurianual,com són es projecte europeu 
cyclo o sa modernització del Port de Sóller.

Tot seguida es passa a enumerar un per un els projectes recollits al Pla,es llegeix cada 
una de les línies i projectes, durant l'exposició del diferents projectes (veure document 
adjunt) hi ha diferents peticions i preguntes:

Reunions  per  sectors  :  es  tindran  en  compte  ses  reunions  per  tractar  problemes 
específics  ,així  es  proposa  fer  una  comissió  per  tema  circulatori,per  tal  de  poder 
transmetre a l'ajuntament la proposta de forma consensuada. Es pregunta pel tema de 
sa comissió pel tema d'urbanitzacions i s'Aodl explica que es va oferir fer una taula 
amb els  presidents de associacions  de veïnats afectades però que no ha hagut cap 
resposta.

Des de el Mercat fins l'aparcament de Teixidors es proposa que Aqualia arregli sa 
recollida de pluvials.

Es  demana  que  es  recuperin  del  Pla  2011 dues  accions  una  en  tema  d'eficiència 
energètica i l'altra referent a acabar es catàleg de camins.

Es  torna  a  demanar  sa  recollida  de  poda,que  inclús  ara  es  mes  greu  perquè  els 
contenidors són plens de poda. La intenció per part de l'ajuntament  es recuperar el 
servei just desprès que s'arregli es tema del fens.

S'adjunta es Pla d'acció 2012 amb sa descripció de ses accions i sa prioritat, per tal de 
poder completar l'acta.
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Sense mes assumptes a tractar,es dóna per acabada sa  reunió deixant constància  del 
compromís de AL21 per  treballar els assumptes que s'han tractat. 
Fi de la sessió a les 21:40h
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